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Bogányi Gergely 50. születésnapját és az első szimfóniájának bemutatóját a Zeneakadémián ünnepelték 

Összefogásra kér mindenkit 
Nagymaros polgármestere 

a települést ért két 
katasztrófahelyzet után

Ezúttal is taroltak 
a dunakeszi és a 

váci sportemberek

Pest vármegye legjobb 
sportolóit díjazták 

a Sportkarácsonyon

Heinczinger Balázs, 
Nagymaros polgármestere

Folytatás a 6. oldalon

 Összeállításunk a 8. oldalon

Folytatás a 2. oldalon

Írásunk a 6. oldalon

„Ne széthúzzunk, hanem ösz
szefogva segítve, békében él
jünk egymás mellett, még akkor 
is, ha nem értünk mindenben 
egyet. Őszintén gondolom és hi
szem, hogy együtt minden sike
rülhet” – így fogalmazott évér
tékelőjében Heinczinger Balázs, 
Nagymaros polgármestere, aki 
gondolatait megosztotta közös
ségi oldalán, melyet a 0627.hu 
szemlézett.

A Mandiner 
születésnapi interjúja 
Bogányi Gergellyel 

Folytatás a 3. oldalon

„Az emberiség soha nem volt 
még akkora válságban, mint 
most, Magyarországnak pedig 
különleges felelősség jutott a 
történelem formálásában” – 
mondja Bogányi Gergely. Új
évi beszélgetés a napokban 50. 
születésnapját ünneplő zongo
raművésszel világméretű szel
lemi harcról, a művészet lelki 
üstökös szerepéről és az ima 
erejéről.

A Sportkarácsony Pest várme
gye amatőr és professzionális 
sportolóinak találkozója. Külön
leges alkalom, amikor Pest Vár
megye Közgyűlése köszönetet 
mond mindazoknak, akik kima
gasló, példamutató teljesítmény
re voltak képesek. A 2023. de
cember 15én rendezett  ünnep
ségen Szabó László, a Magyar 
Paralimpiai Bizottság elnöke kö
szöntötte a sportolókat, majd 
Szabó István, a közgyűlés elnö
ke mondott beszédet.

Dunakeszi összefogott 
a dunai árvízi védekezésben is

Dióssi Csaba, Dunakeszi polgármestere: 
Fejlett várost és összetartó közösséget építünk tovább
A nagy beruházások korán túl vagyunk, de ettől még rengeteg tervünk és 
előkészített projekt van Dunakeszin 2024re is. Nincs olyan dunakeszi la
kos, aki ne tudná, és akit ne érintene, hogy szeptemberben megnyitjuk 
a diáknegyedet. Az építkezés még az év első felében befejeződik, jelen
leg 9598 százalékos készenlétben állnak az épületek és közben halad
nak a kültéri tereprendezések is, például elültettük már a mintegy 4000 
fából álló véderdő egyedeinek 80 százalékát. Ma már egy jól működő te
lepülésen alap, hogy férőhelyet biztosít minden ott élő gyermeknek. 2010 
óta dolgozom a városvezetőkkel közösen azon, hogy Dunakeszin az infra
struktúra és az intézmények kiszolgálják az igényeket. Ennek nagyon fon
tos és hiánypótló eleme a két új középiskola, amellyel a korábbi évi 100 
nyolcadik osztályos diák helyett szeptembertől 400 tanulhat helyben to
vább. Ez nagy segítség a családoknak, hiszen nem kell más városba utaz
niuk az ide felvételt nyert gyerekeknek, akik itt, az iskolapadban olyan 
alapokat kaphatnak, amit ha jól kihasználnak, biztonsággal indulhatnak 
el a nagybetűs életben.

A feladat neve: 
Magyarország 

Összeállításunk a 2. oldalon

Ön mit vár 2024-től?
- kérdeztük a régió három polgármesterétől, valamint Pest vármegye 
és hazánk gazdasági életének két meghatározó személyiségétől

Rétvári Bence 
országgyűlési képviselő 

újévi köszöntője

Újra kinyitják a 
felsőgödi postát

 - jelentette be 
Kammerer Zoltán 

polgármester

Az írás a 3. oldalon olvasható

A városvezető gondolatait változtatás 
nélkül közöljük:

„Egy elgondolkodtató, különös ese-
ményekkel végződő éven vagyunk túl. 
Szoktuk mondani, hogy ha baj van, ak-
kor a város mindig összefog. Az év utol-
só hetei előtt nem gondoltuk volna, 
hogy ez a mondat hamarosan újra értel-
met nyer. De jött egymás után két olyan 
katasztrófahelyzet, amelyek kibillentet-
tek minket a hétköznapjainkból. 

„Dunakeszi összefog”  ez a jelmondat a Covid 19 járvány kitörése óta beégett a dunakesziek szívé
be és ez érezhető volt az elmúlt hetekben is, amikor részt vettek az árvíz elleni védekezésben és se
gítették az önkormányzat munkáját. Folytatás a 4. oldalon



2 Dunakanyar Régió XXVI. évfolyam 1. szám

Hirdetésfelvétel: e-mail: keszipress@gmail.com, Mobil: +36-30/342-8032 • www.dunakanyarregio.huDunakanyar Régió

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

ÖN MIT VÁR 2024-TŐL? 
- kérdeztük a régió három polgármesterétől, 

valamint Pest vármegye és hazánk gazdasági életének  
két meghatározó személyiségétől

Képviselő-testületünk min-
dig kiemelten kezelte az idős el-
látást, ezért megragadva a pályá-
zat adta lehetőséget 32 férőhelyes 
idősotthont hoztunk létre és ad-
tunk át 2023. évben hosszú évek 
előkészítő munkájának eredmé-
nyeként. A beruházás az otthon 
birtokba vétele után is folytató-
dott, hiszen az intézmény udva-
rának felújítása többlettámogatás 
terhére tudott évvégére megvaló-
sulni, így biztosítva, hogy az ott 
lévő emberek megfelelő körülmé-
nyek között tudjanak levegőzni, 
az udvaron lévő épület teljes egé-
szében felújításra került, amely-
ben többek között egy kazánház 
is kialakításra került annak érde-
kében, hogy ne csak gázfűtése le-
gyen az épületnek.

 Külterületi utat újítottunk fel 
VP forrásból, kisteherautót vásá-
roltunk a Magyar Falu program 
keretében, november végén befe-
jeződött a kisvasút telephely fel-
újítása, amelyet tavasszal tudunk 
megnyitni és átadni a nagyközön-
ség részére.

A polgármesteri hivatal hát-
só bejáratánál előtető készült, az 
akadálymentes rámpa burkolása 
is megtörtént, illetve a házasság-
kötő terem előtti folyosó is új já-
rólapot kapott.

A Duna-parti sétányon a köz-
világítást korszerűsítettük, szin-

tén a sétányon, illetve a település 
más részén is a fák és a közterü-
let ápolása minden évben megtör-
ténik.

A tárgyiasult dolgokon túl a 
legfontosabb, hogy egy olyan kö-
zösség alakult ki a településen, 
akikre mindig lehet számítani, 
akiknek építő jellegű megnyilvá-
nulásaik vannak, akiknek együtt 
dobban szíve a település fejlődésé-
ért, akik szeretik a békét, a nyu-
galmat, ami jellemző a települé-
sünkre.

Mindennek a munkának kell, 
hogy legyen mozgatórúgója és en-
nek az „Árpád17 Csapata”, akik-
nek nem tudjuk elégszer elmon-
dani, hogy milyen jól csinálják, 
köszönjük!

A 2024. év várakozásait a gaz-
daságban, a szomszéd ország-
ban dúló háború, a háború okozta 
energiaválság alapjaiban megha-
tározzák. A takarékosság a kulcs-
szó, még annak ellenére is, hogy a 
közvilágításhoz, az óvoda – és a 
bölcsőde működéséhez és a gyer-
mekétkeztetés ellátásához Ma-
gyarország kormányától jelentős 
támogatást kapunk.

2024-ben sem állhat meg az 
élet! Rengeteg dolog van még, 
amihez forrást kell találnunk, je-
len pillanatban két pályázat be-
nyújtásán dolgozunk a TOP Plusz 
program keretében „Humán he-

lyi fejlesztésekre”, illetve a Ma-
gyar Falu program pályázati for-
rás esetében a polgármesteri hiva-
tal részleges felújítására nyújtunk 
be pályázatot.

 Már többször leírtuk, de bí-
zunk abban, hogy a település ré-
szére még a TOP Plusz program 
keretében megítélt 1,5 milliárd fo-
rintos fejlesztési forrást valami-
lyen úton igénybe tudjuk venni, 
és a közeljövőben útjaink, járdá-
ink megújulhatnak, intézménye-
ink energiatakarékos fejlesztései 
megvalósulhatnak.

Ez évben az MLSZ-el kötött 
szerződés alapján megújul az is-
kolában lévő műfüves pálya, 
amelyhez biztosítjuk a saját for-
rást.

Az Egészségfejlesztési Irodán 
keresztül 2024. évben is tervez-
zük a lakossági szűréseket, hiszen 
a prevenciót kiemelt fontosságú-
nak tekintjük.

Sok ember munkája szükséges 
az előkészítési és a megvalósítá-
si a feladatokhoz, de sok jó és ten-
ni akaró ember van a településen, 
akiknek köszönöm a munkáját.

Az Új Évhez mindenkinek jó 
egészségét, békét és a kitűzött cé-
lok megvalósítását kívánom!

Év vége felé mindenki leltárt készít, így tettem én is, már csak 
azért is, mert annak a kérdésnek a megválaszolása, hogy mit 
is várunk mi szobiak, és személy szerint én a 2024. esztendő
től, nem lehetséges anélkül, hogy néhány gondolat erejéig ne 
tekintenénk vissza a mögöttünk hagyott esztendőre.

Ferencz Gyöngyi, Szob polgármestere: A közösségi 
összefogás és a sikeres pályázatok a város fejlődésének garanciája

- A Piramis Építőház Kft. az 
új, nagyméretű modern ügy-
félbarát áruházának megnyi-
tásával mintha fricskát mu-
tatna a válságnak. Minek kö-
szönhető ez? 

- Mindig is szilárd alapokon 
nyugvó vállalkozást akartam 
felépíteni, innen is származik 
a Piramis elnevezés. A nehéz 
időszakok felülírják a korábbi 
elképzeléseket, de akinek nem 
kell kapkodnia, annak ez lehe-
tőséget ad a folyamatok újra-
gondolására. Az áruház nyi-
tása egyfajta kényszer is volt, 
egyrészt helyet kívántunk biz-
tosítani az új termékköröknek, 
mint például a barkácsáruk, 
festékek, csempe, szaniter, va-
lamint a wellness termékkör-
nek. Fontos szempont volt to-
vábbá, hogy az ügyfeleinknek, 
és a munkatársainknak is mi-

nőségi környezetet tudjunk 
teremteni. Ez tette lehetővé, 
hogy a visszaesést ne válság-
ként, hanem kihívásként éljük 
meg, és a fejlesztésekre tud-
junk koncentrálni.   

- Hogyan látja az építőipar 
következő éveit és a régió fej-
lődését?

- Minden feltétel adott ah-
hoz, hogy ismét növekedé-
si pályára álljon az építőipar, 
amelyet én az idei év máso-
dik felére várok. A kama-
tok csökkennek, piaci alapon 
már 7 százalék alatt is kapha-
tó építési hitel, amely megíté-
lésem szerint tovább fog mér-
séklődni, itt a CSOK+, a Fa-
lusi CSOK, a babaváró hi-
tel, amelyek akár kombinál-
hatók is, az építőanyag árak 
pedig jelentősen mérséklőd-
tek. Jó hír, hogy jelen helyzet-

ben építőipari szakembert is 
könnyebb találni, tehát most 
egy szerencsés belépési pont 
van annak, aki építkezne 
vagy felújítaná az ingatlanát.

- Milyen szerepet játszhat 
ebben a Piramis Építőház? 

- A céljaink nem változtak, 
azt szeretnénk, ha továbbra is 
a térségünk legmeghatározóbb 
kereskedése lennénk, és az 
ügyfeleinket tudjuk segíteni a 
gondtalan otthonteremtésben. 
Megítélésem szerint azok a to-
vábbi fejlesztések, amelyeket 
az idei évre elterveztünk, eze-
ket a céljainkat nagyban fogják 
támogatni.  

A 2020-ban megnyitott 
Aranyalma Tagóvoda bővítése is 
fontos számomra, ebbe néhány 
hete kezdtünk bele és idén be is 
fejezzük. Itt újabb 4 csoportszo-
bát építünk, ami plusz 108 férő-
helyet jelent, ez pedig lehetővé te-
szi, hogy Dunakeszi szerte csök-
kentsük a csoportlétszámokat, 
így a gyerekek több figyelmet 
kaphatnak majd az óvodapeda-
gógusoktól. Az összes agglome-
rációs településen azzal küzde-
nek, amit mi itt Dunakeszin az 
elmúlt 10 évben megoldottunk. 
A mennyiség után ma már a mi-
nőség az elsődleges szempont, 
ezért az esélyegyenlőség és a csa-
ládok segítése érdekében itt sajá-
tos nevelési igényű (SNI) gyer-
mekek óvodai nevelésére is lehe-
tőség lesz.

Egészségügyben is lépünk elő-
re, a Fő úton, a régi pszichiátria 
felújításával és kétszintesre bőví-
tésével újabb egészségházat épí-
tünk, ahol gyermekorvos, védő-

nő és fogorvos is állandó ren-
delőt kap. A szenior szűrőnap 
mellett pedig külön szervezünk 
családi szűrőnapot is a dunake-
szieknek.

Ahogyan a diáknegyedhez és 
az óvodához is kaptunk állami 
támogatást, úgy a temető iroda-
épületének és ravatalozójának, a 
Dunakeszi Közüzemi Nonprofit 
Kft. Krajcár utcai ügyfélirodá-
jának és a volt Sweet Point terü-
letén álló épület felújításához is 
nyertünk. Utóbbiból inkubátor-
házat alakítunk ki, hogy induló 
kisvállalkozásoknak is segítséget 
nyújthassunk. 

Top_Plusz pályázat segítségé-
vel fejlesztjük a kerékpárút há-
lózatunkat, összekötjük a Fő úti 
kerékpársávot az EuroVelo 6-tal 
és folytatjuk a kiépítést a Lidl-ig. 
Több helyi gyűjtőút újraaszfal-
tozása kezdődik hamarosan, és 
tervezzük, hogy a Magyar Köz-
út Zrt-vel együttműködve állami 
útfelújítást is végzünk. Járdákat 
is fogunk építeni és az engedé-
lyeztetés a végéhez közelít, hogy 

végre átadhassuk az Alagligeti 
elkerülő utat.

A tavaly indult játszótér-
fejlesztési programunkat is az 
első félévben befejezzük, ez-
zel pedig az összes játszóterünk 
megújul és felújítjuk a konyhát 
több dunakeszi iskolában, hi-
szen ez már rég rájuk fér. Termé-
szetesen a rendezvényekből sem 
adunk lejjebb, mindjárt kezdünk 
is a II. Dunakeszi Mindmegeszi 
toroskáposzta- és böllérverseny-
nyel, amire várunk mindenkit 
szeretettel finomakat enni és jót 
mulatni.

Nem volt könnyű éve a hazai építőiparnak. A régió vezető épí
tőanyag kereskedelmi cégénél ennek ellenére is a fejlesztése
ké volt a főszerep, megnyitották új építőanyag és barkács áru
házukat Gödön. Hogyan élte meg ezt a helyzetet, és hogyan lát
ja a térség fejlődését, erről kérdeztük Juhász Attilát, az Újház 
Piramis Építőház Kft. tulajdonosát.

Juhász Attila: Az Újház Piramis Építőház a régió vezető 
építőanyag kereskedelmi cégeként szolgálja ki ügyfeleit

Az építőipar, azon belül is az 
építőanyag-ipar jelenleg komoly 
kihívásokkal néz szembe Ma-
gyarországon.  Az iparág továb-
bi csökkenése, zsugorodása vi-
szont már nem várható, és a jö-
vőre nézve optimizmusra adnak 
okot a kormányzati intézkedé-
sek, kiemelve az új családtámoga-
tási rendszereket. Bízunk benne, 
hogy ezek a lépések pozitív hatás-
sal lesznek az iparág fejlődésére és 
hosszú távú stabilitására.

A DDC-t tekintve, az idei év-
ben is folytatjuk a CO2 lábnyom 
csökkentésére irányuló törekvé-
seinket. Külön öröm számunk-
ra, hogy hosszú előkészítő munka 
után tavaly sikerült a beton szab-
ványban elismertetni a CEM II/
B-LL 32,5 N cementet és az abból 
készült betontermékeket.  Ennek 
a cementfajtának a CO2 kibocsá-
tása átlag alatti, így az ebből ké-
szült betontermékek gyártása is 
alacsonyabb szén-dioxid kibo-

csátással jár. Emellett a gyártá-
si tevékenységünkhöz felhasznált 
zöld energia arányának további 
növelésével haladunk a zéró ki-
bocsátás stratégiánk megvalósí-
tása felé. 

A Váci Cementgyárban jelen-
tős beruházást indítunk 2024-
ben. A klinkerégető forgókemen-
ce meghajtásának fődarab-cse-
réjét fogjuk elvégezni az év kö-
zepén. A projekt méretét mutat-
ja, hogy a megvalósítása során 5 
ország szakemberei (finn, német, 
kínai, cseh, magyar) dolgoznak 
majd együtt, és a 2020-ban befe-
jezett 9 milliárd forintos környe-
zetvédelmi beruházás óta eltelt 
időszak legnagyobb értékű ráfor-
dítása.

Arra is nagyon büszkék va-
gyunk, hogy ismét elnyertük a 
Magyar és a Hazai Termék véd-
jegyhasználati jogot. Nemzetkö-
zi minta alapján, de magyar alap-
anyagokból, magyar munkaerő 
segítségével, hazai gyárakban ál-
lítjuk elő a kiváló minőségű ce-
menttermékeinket. Célunk, hogy 
2024-ben is kiváló minőségű ter-
mékekkel és magas szolgáltatá-
sokkal támogassuk az építőipar 
szereplőit.

Az évek óta tartó nehéz gazda-
sági helyzetünk ellenére folytat-
tuk és folytatjuk társadalmi fe-
lelősségvállalási programunkat. 
Kiírtuk a Zöld Megoldás-pályá-
zatot és a DDC a Tehetségekért 
ösztöndíjprogramot, valamint 
meghirdettük a Zöld Alternatíva 
Vetélkedőt és egyéb segítő, edu-
kációs partneri együttműködése-
ket kezdeményeztünk.

A transzparens működésün-
ket továbbra is fenntartjuk mind 
cementgyárainkban, mind pedig 
betonüzemeinkben, kavicsbá-
nyáinkban. 2024-ben is nyílt na-
pokkal fogjuk várni az érdeklő-
dőket, valamint külső kommuni-
kációval erősítjük a működésünk 
bemutatását.

Ahogyan eddig, úgy a további-
akban is kiemelt hangsúlyt fordí-
tunk munkavállalóink jóllétére. 
Idén ismét megrendezzük a ha-
gyományosnak tekinthető csalá-
di napunkat, valamint fenntart-
juk a dolgozói juttatási csoma-
gunkat. A közelmúltban szer-
zett szakmai díjak is megerősítik, 
hogy jó úton haladunk a fenn-
tarthatóság, a munkavállalói elé-
gedettség és a társadalmi felelős-
ségvállalás terén.

A DunaDráva Cement Kft. (DDC) évtizedek óta a régió megha
tározó gazdasági szereplője, a hazai építőipari alapanyaggyár
tók jelentős képviselője. A vállalat jövőbeni terveiről és az épí
tőipar helyzetéről Szilágyi Zsolt, a DDC elnökvezérigazgatója 
nyilatkozott lapunknak.

Szilágyi Zsolt, a DDC elnök-vezérigazgatója: 
2024-ben is a fejlődés útján

2024

Dióssi Csaba, Dunakeszi polgármestere: 
Fejlett várost és összetartó közösséget építünk tovább
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Dunakeszin a Krisztus Király Római Katolikus Általános Iskola 
játszótér kialakításához szükséges eszközökre kapott forrásokat

Tuzson Bence országgyűlési képviselő 

„Ez egy olyan év lesz, amikor mi, ma-
gyarok, együtt, összefogva megint egy 
lépést tehetünk előre. Tavaly a szom-
szédos országban folyó háború hatá-
sai begyűrűztek ugyan Magyarország-
ra, de mi mégis szerencsések vagyunk, 
hiszen a mindennapjainkat békében és 
biztonságban tölthetjük. Az idei pedig a 
remény éve lesz” – mondta el a lapunk-
nak adott nyilatkozatában Tuzson Ben-
ce, térségünk országgyűlési képviselője, 
hazánk igazságügyi minisztere. Kérdé-
sünkre válaszolva beszélt arról is, hogy 
körzetünkben újult erővel folytatódnak 
ebben az esztendőben a beruházások, 
így például Fóton a Waldorf óvoda, ál-
talános iskola és gimnázium sportpá-
lyáján hamarosan felállíthatják a torna-
sátrat, amelynek telepítésére érkezik tá-
mogatás a városba. Ennek köszönhető-
en télen-nyáron lehetőség nyílik majd a 
sportolásra, közösségi programokra – 
tette hozzá a miniszter.

A munka megszakítás nélkül folyta-
tódik a térség minden településén, így 
például a körzetünkhöz tartozó Csomá-
don, amellett, hogy a település tavaly, az 
év utolsó hónapjában járdaépítésre kap-
ta meg a szükséges forrásokat, hamaro-

san új járművel dolgozhat a helyi polgár-
őr egyesület is a most elnyert pályáza-
ti támogatásnak köszönhetően – folytat-
ta Tuzson Bence. Mint mondta, a közeli 
Gödön elkezdődhet a meglévő úthálózat 
fejlesztése, erre ugyanis az előző év utol-
só napjaiban már megkapta a várt tá-
mogatást a város. A képviselő beszélt ar-
ról is, hogy Erdőkertesen a Bárka óvoda 
épületén tetőcserére fordíthatják az el-

nyert támogatás összegét, Dunakeszin 
pedig a Krisztus Király Általános Isko-
la játszótér kialakításához szükséges esz-
közökre kapott forrásokat. A beruházá-
sok folyamatossága a fejlődés záloga – 
tette hozzá a miniszter, aki felhívta a fi-
gyelmet arra is, hogy „januárban ismét 
emeljük a nyugdíjakat, februárban pe-
dig érkezik a tizenharmadik havi jutta-
tás. Megbecsüljük az időseket!”

Kérdésünkre válaszolva a miniszter 
beszélt arról is, hogy a deregulációs ke-
rekasztal vezetőjeként végzett munká-
jának már konkrét eredményei is van-
nak.  Mint mondta, ez a testület azzal 
a céllal jött létre, hogy olyan javaslato-
kat tegyen az adminisztráció csökken-
tésére, a jogszabályok egyszerűsítésére, 
amelyek hozzájárulnak az ország ver-
senyképességéhez, megkönnyítik a csa-
ládok, az állampolgárok életét. A kerek-
asztal eredményeit számos, már tavaly 
benyújtott törvénytervezet, előterjesz-
tés és javaslat is jelzi – tette hozzá Tu-
zson Bence. A kormány 2010-ben azzal 
szembesült, hogy a bonyolult és nehe-
zen betartható jogszabályok nehezítik 
a jogkövető magatartású emberek éle-
tét, ezért szükséges az intézmények és 
jogszabályok átalakítása, tartalmi ele-
meinek egyszerűsítése, és ezen dogozik 
a deregulációs kerekasztal – folytatta a 
miniszter. Hozzátette, hogy már eddig 
is felülvizsgáltak és módosítottak több 
ezer olyan jogszabályt, amelyek felesle-
gesen terhelték a közigazgatás rendsze-
rét, a magyar emberek mindennapjait. 
Az eredmények ellenére szükség van to-
vábbi lépésekre is, a közigazgatási eljá-

rások, az ügyintézés egyszerűsítésére, 
még hatékonyabbá tételére – értékelte a 
jelenlegi helyzetet.

A képviselő szerint nemcsak tavaly 
volt aktív és mozgalmas évünk, de az 
idén is az lesz. „Köszönöm a sok támoga-
tást, ami mindig további erőt ad az em-
bernek a munkához! Mivel még az év 
elején járunk, engedje meg, hogy itt, az 
idei első lapszámban megragadjam az al-
kalmat és ezúton is megköszönjem a tér-
ségünkben élő embereknek az egész év-
ben kitartó közös gondolkodást. Számí-
tok a nagyszerű gondolataikra és javas-
lataikra az idén is, csakúgy mint eddig, 
mert nagyon sokat jelentenek számom-
ra a kötetlen beszélgetések, és a lakos-
ságtól kapott visszajelzések” – fogalma-
zott a lapunknak adott nyilatkozatában 
Tuzson Bence. Az idén is hatalmas ener-
giával fogunk neki az előttünk álló fel-
adatoknak, ehhez pedig továbbra is szá-
mítok a csomádiakra, csömöriekre, du-
nakesziekre, erdőkertesiekre, fótiakra, 
gödiekre és veresegyháziakra egyaránt, 
akik térségünk nagyszerű közösségét al-
kotják – mondta a képviselő.

Szabó Palócz Attila
Fotó: Ligeti Edina

Tuzson Bence: Az idén is számítok a csomádiakra, csömöriekre, dunakesziekre, erdőkertesiekre, 
fótiakra, gödiekre és veresegyháziakra, akik térségünk nagyszerű közösségét alkotják

Februárban érkezik 
a tizenharmadik havi nyugdíj

Új lendülettel folytatódnak körzetünkben az idén a beruházások, így például Dunakeszin a Krisztus Király Római Katolikus Általános Is
kola játszótér kialakításához szükséges eszközökre nyerte el nemrég a megfelelő pályázati forrásokat a Fóti Szabad Waldorf Óvoda, Ál
talános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Gimnázium sportpályáján pedig hamarosan megkezdődhet a tornasátor telepítése, aminek 
köszönhetően télennyáron lehetőség nyílik majd a sportolásra, közösségi programokra – mondta el a lapunknak adott nyilatkozatában 
Tuzson Bence, térségünk országgyűlési képviselője, hazánk igazságügyi minisztere. Beszélgetésünkben felhívta a figyelmet arra is, hogy 
„januárban ismét emeljük a nyugdíjakat, februárban pedig érkezik a tizenharmadik havi juttatás”.

Tavaly májusi megválasz-
tásomkor azt a célt tűztem ki 
magam elé, hogy a város újra 
stabilan működjön, és a ko-
rábbinál sokkal rendezettebb 
legyen.

Az elmúlt hónapokban 
hozzákezdtünk a rendrakás-
nak kívül-belül, az utcákon és 
az intézményekben egyaránt. 
Komoly eredménynek tar-
tom, hogy a képviselő-testü-
leti munka most sokkal kor-
rektebb keretek között zajlik, 
elértük, hogy a sokszor éjsza-
kába nyúló veszekedések és 
rendkívüli ülések helyett ál-
talában elég a szokásos havi 
egy tanácskozás, ahol han-
gos viták és személyeskedés 
nélkül születnek meg a fon-
tos döntések, így sokkal ered-
ményesebben lehet egy város 
ügyeit irányítani.

Első intézkedéseim egyike-
ként rendeztem a régóta kri-

tikus városi zöldhulladék-
ügyet. Önkormányzati segít-
séggel a helyi hulladékkezelő 
nyártól lehetővé tette a zöld-
hulladék ingyenes leadását és 
a háztól elszállítást is bizto-
sítja a cég.

Olyan helyeken is lenyír-
tuk a füvet, ahol előtte évekig 
nem gondozták a közterüle-
tet – 2024-ben még több részt 
szeretnénk bevonni a gondo-
zásba, a fásítási és virágosítási 
programba.

A gödiek leginkább egy él-
hetőbb, egészségesebb város-
ra vágynak, ahol jó minősé-
gűek az utak és a járdák, jó 
a közvilágítás, újra üzemel a 
korábban bezárt posta, vala-
mint van elég hely a bölcső-
dékben, óvodákban és isko-
lákban. Ezen területek mind-
egyikén történt érdemi elő-
relépés, lezajlott több, a he-
lyi közlekedés szempontjából 
fontos út felújítása, adtunk át 
új járdát, négy utca aszfalto-
zása mellett újabb négy ter-
vezése folyik, tavasszal pedig 
indul majd a komplex köz-
világítási program. Megvet-
tük a Magyar Posta Zrt.-től a 
felsőgödi posta épületét, amit 
rövidesen újra nyitunk, és a 
város vagyona egy másik in-

gatlannal, az új bölcsőde épü-
letével is bővül, amelyre egy 
pályázaton 840 millió forin-
tos támogatást nyertünk.

Szerencsére sikerült ren-
deznünk a város kapcsolatát 
a Samsung SDI-vel is. Korrekt 
párbeszéd alakult ki a cégóri-
ás és Göd között, a gyár veze-
tősége tartja a korábbi ígére-
tét a helyi sport- és kulturá-
lis élet támogatására és a vá-
ros szépítésére. Ettől függet-
lenül tavaszra elkészülhet a 
hat monitoringkút, így saját 
adataink lesznek a gödi ta-
lajvíz állapotáról, mert szá-
munkra az itt élők biztonsá-
ga az első, és ebből nem enge-
dünk. Az újévben folytatjuk 
a színvonalas városi rendez-
vények sorát. Tavaly város-
unkban rendeztünk Nyárzá-
ró Fesztivált, kakaóscsiga-, 
lecsó- és sörfesztivált, Gödi 
Adventet, most pedig janu-
ár második szombatján meg-
szervezzük az I. Kolbásztusa 
– kolbásztöltő versenyt, aho-
va mindenkit szeretettel vá-
runk!  A célunk, hogy a ha-
vonta, kéthavonta megren-
dezett eseményekkel össze-
hozzuk a különböző gene-
rációkat, és egy összetartó 
közösséget építsünk Gödön.

Ha csak nagyon röviden válaszolhatnék, akkor azt mondanám; 
azt várom, hogy 2024ben is kitartson az a hatalmas lendület, 
ami 2023 második felében jellemezte Gödöt. 

Kammerer Zoltán, Göd polgármestere: 
Célunk, hogy egy összetartó közösséget építsünk a városban 

Boldog Új Évet kívánok!

Ilyen előzmények ellenére mi, magyarok remé-
nyekkel vágunk neki az újévnek, hiszen Eu-
rópa és Magyarország jövőjét egyaránt be-

folyásoló, sorsfordító választások előtt állunk. 
Az európai parlamenti választásokon végre el-
mondhatjuk véleményünket Brüsszel elmúlt öt 
évben nyújtott teljesítményéről, az elhibázott 
vakcinabeszerzésről, válságkezelésről, az európai 
parlamenti korrupciós botrányáról, az elhibázott 
szankciós politikájáról és a bevándorlást, vala-
mint a háborút támogató intézkedéseikről. Brüsz-
szel a tavalyi év során többször visszaélt a hatal-
mával, minden eszközzel azon dolgozott, hogy il-
legális migránsokkal áraszthassa el Európát, köz-
tük Magyarországot. Még ezekben a vészterhes 
időkben is, a konszenzusos döntéshozatalt meg-
kerülve áterőltették a Migrációs Paktumot, amely 
kötelezővé tenné a migránsok kvóták szerinti el-
osztását az Európai Unió tagállamai között. Ma-
gyarország 2015 óta következetesen nemet mond 
a kvótákra és ezzel együtt az illegális bevándorlás-
ra. Nem leszünk bevándorlóország, nem akarjuk, 
hogy falvainkban, városainkban migránsgettókat 
hozzanak létre a brüsszeli bürokraták. Magyaror-
szág a béke és a biztonság szigete. Hazánk a világ 
20 legbiztonságosabb országa között szerepel, és 
2024-ben is azon dolgozunk, hogy ez így marad-
jon. Most nem kisebb a tét, mint szuverenitásunk 
védelme. Feladatunk tehát van bőven. 

 A Kormány a háború és a gazdasági nehéz-
ségek ellenére az év elején emelte a rendvédelmi 
dolgozók bérét 79.500 forinttal, és 32,2 százalék-
kal növeli a pedagógusok bérét, márciustól pe-
dig az ápolók bére emelkedik. Tavaly december-
ben a minimálbér 266.800 forintra emelkedett, 
miközben megvédtük a családtámogatásokat, 

sőt, január 1-jétől elindítottuk a CSOK Pluszt.  
2024. július 1-jétől Magyarország tölti be az Euró-
pai Unió soros elnöki pozícióját, így egyben biz-
tosak lehetünk: minden európai szem hazánk-
ra szegeződik majd. Felelősségteljes feladatok vár-
nak ránk idén is, mindannyian lehetőséget kapunk 
arra, hogy jobb irányba fordítsuk településeink és 
Európa jövőjét. Éljünk az alkalommal, hozzuk visz-
sza a józan észt, a békét és a biztonságot Európába. 

Sikerekben és egészségben gazdag boldog újévet 
kívánok!

Rétvári Bence 
országgyűlési képviselő

2023. embert próbáló év volt mindenki számára. Háborúk, szankciók, áremelkedések, termé
szeti katasztrófák egyaránt beárnyékolták az évet. Magyarországnak továbbra is az a célja, 
hogy a kontinensen hallgassanak el a fegyverek, legyen újra béke és biztonság. 
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Ezrek ünnepelték államalapításunkat

A város vezetői naponta többször
is ellenőrizték a dunai áradás hatásait

A Dunaparti sétányt sem kímélte a dunai áradás

Jó hangulatú volt az óévbúcsúztató is

 Lélekemelő volt az adventi együttlét

Dunakeszi összefogott 
a dunai árvízi védekezésben is

Elvonult az árhullám, fo-
lyik az elöntött terüle-
tek megtisztítása. A ho-

mokzsákok már begyűjtve, a 
szalagok leszedve, de a nedves 
talaj még emlékeztet minket 
a csaknem 7 méteres vízállás-
ra. Dunakeszin a Katonadomb 
alatti sétány azért még víz alatt 
van, ide később térhet vissza a 
látogató, de sokat már erre sem 
kell várni.

Aki követte a karácsonyi 
időszakban a történéseket, ta-
pasztalhatta, hogy Dunake-
szin azonnali és folyamatos 
volt a tájékoztatás, hogy a la-
kosság mikor mire számíthat. 
Ez pedig számos vagy inkább 
számtalan „katasztrófaturis-
tát” eredményezett: vízbe gá-
zoló gyerekek, gumicsizmá-
ban sétáló fiatalok, motoro-
sok, biciklisek az izgalmassá 

vált partszakaszon, de volt, aki 
könnyű halfogás reményében 
horgászbottal érkezett. Az ün-
nepek ellenére az önkormány-
zat munkatársai a települési 
védelmi bizottság vezetőjének, 
a polgármesternek a vezényle-
tével egész idő alatt ellenőrzés 
alatt tartották a vízszint emel-
kedést, amihez – az előrejelzé-
seket követve – igazították a 
lezárásokat, homokzsákfalak 
emelését. „Minden kollégánk 
odatette magát. Végig össz-
hangban dolgoztak, ezért tud-
tunk mindig időben reagálni, 
ez a csapat nélkül nem ment 
volna. Nagyon köszönöm a 
munkájukat” – mondta az ár-
vízi tapasztalatokról lapunk-
nak a polgármester. Büszkén 
hozzátette, Dunakeszi felké-
szültségét a katasztrófavéde-
lem is érzékelte, egy szomszé-
dos település számára tőlük 
kértek homokzsákokat.

Keller Anikó aljegyző, a la-

kosságszolgálati és polgármes-
teri kabinet vezetője  volt a ké-
szenléti csapat operatív irányí-
tója, aki elárulta, bár nehézsé-
get jelentett, hogy az Országos 
Vízjelző Szolgálat a hivata-
los előrejelzés keretében egyik 
napról a másikra változtat-

ta a tetőzési magasságot, már 
december 22-én felkészültek 
az előttük álló feladatra, ami-
kor plusz 5000 db homok-
zsákot szereztek be Dunake-
szinek. „Először nem számí-
tottunk arra, hogy szükség is 
lesz rá, de a biztonság kedvé-
ért azonnal megkezdtük a töl-
tésüket. Ezt jól tettük, mert a 
Hydroinfo előrejelzése alapján 
látható volt, hogy a Duna né-

metországi és osztrák szaka-
szainak vízállásához képest, 
Szlovákiában jelentős az emel-
kedés az előző napi adatokhoz 
képest, ami a korábbi adatok 
alapján plusz 20 cm-s emelke-
dést eredményezett, ezzel 700 
centiméter fölé emelve a tető-
zési pontot. Ekkor, 2023. de-
cember 27-én elrendeltük a 
másodfokú készültséget” – 
idézte vissza a történteket az 
operatív irányító.

Csoma Attila, a Duna-parti 
körzet önkormányzati képvi-
selője és Ignéczi István, az ön-
kormányzat polgárvédelmi re-
ferense is bőven kivette a részét 
a munkából, személyesen ke-
reste fel az érintett lakóingat-
lanok tulajdonosait, hogy tá-
jékoztassa őket, mire számít-
hatnak és megkérdezze, miben 
tud segítséget nyújtani az ön-
kormányzat. „Mindenki na-
gyon köszönte a segítségünket 
és a gyors reagálást, amihez az 
is kellett, hogy a helyiek min-
den észlelésüket bejelentették 
a DunakesziApp-on keresztül, 
így a feladatokat rögtön az il-
letékes kollégáknak tudtuk de-
legálni” – magyarázta Keller 
Anikó, aki hozzátette, helyi cé-
gek, vállalkozások is megmoz-
dultak és segítettek a védeke-
zésben.

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt

Böllérverseny, születésnap, repülőnap, feszt és minden „szokásos” rendezvényre számíthatnak 
a dunakesziek és a környékbeliek idén is, de kicsit a 2023as évre is visszatekint Sipos Dávid, 
Dunakeszi alpolgármestere és a Dunakeszi Programiroda vezetője.

Folytatás a címlapról

Új év, új lendület, beindult a munka a Duna-
keszi Programirodában. Rohamosan kö-
zelít az első idei rendezvény, a II. Dunake-

szi Mindmegeszi toroskáposzta- és böllérverseny. 
Az előkészületek a végéhez közelítenek, hogy feb-
ruár 17-én újra a falusi disznóvágásokat idéző han-
gulatban és finom ételekkel tölthessünk el egy na-
pot egy vidám és összetartó közösséggel a Katona-
dombon. De mielőtt az idei kitekintőben nagyon 
elmélyednénk, értékeljük az előző évet. Sipos Dá-
vid, Dunakeszi alpolgármestere és egyben a Duna-
keszi Programiroda vezetője segített nekünk visz-
szaidézni 2023 nagy pillanatait.

„Évről-évre többet és jobbat kínálunk a dunake-
szieknek, tavaly ez különösen igaz volt. Azt hiszem, 
ha a nagy pillanatokat kell visszaidézni, legtöb-
bünknek azonnal a Dunakeszi Feszt nagykoncert-
jei és a monumentális augusztus 20-i rendezvény 

ugrik be elsőre. Míg a négyhetes advent másként 
szólít meg bennünket, mert hozzájárul a karácso-
nyi ünnepi ráhangolódáshoz, az óévbúcsúztatón  
pedig közösen lépjünk át az újesztendőbe. Ezek ne-
künk, szervezőknek is hatalmas élményt nyújtot-
tak, az meg különösen, hogy ezeket a nagy sikerű 
programokat mi hozhattuk el a közönségünknek” 
– kezdett bele az alpolgármester. Mint kiemelte, 
nagyon fontos a városvezetés számára, hogy a la-
kosság partner a rendezvényekben és a rendezvé-
nyeken is és a véleményüket is elmondják, hogy to-
vább tudják formálni az igényekre az eseményeket.

Újítás volt tavaly a Dunakeszi Borsétány is, ami 
szintén olyan jól sikerült, hogy idén is megrendezi 
az önkormányzat. „A tavalyi tapasztalatokat szám-
ba véve, másként rendezzük majd el a borházakat 
és színesítjük a zenei kínálatot, hogy a különböző 

stílusokat kedvelők is találjanak maguknak tetsző 
fellépőt. Erre biztosan számíthatnak a dunakeszi-
ek és természetesen arra is, hogy a Dunakeszi Kár-
tya kedvezményt jelent majd számukra a rendezvé-
nyen. Már több mint 20.000 kártyabirtokos van, ez 
Dunakeszi felnőtt lakosságának több mint fele, de 
még mindig sokan vannak, akik egyelőre nem éltek 
ezzel a lehetőséggel. Online bármikor letölthető, 
személyesen pedig a polgármesteri hivatal ügyfél-
szolgálatán igényelhető” – részletezte Sipos Dávid.

A beszélgetésünkből kiderült, a dunakesziek és a 
környékbeliek is már jó ideje számítanak rá és biz-
tosra veszik, hogy Dunakeszi minden hónapban 
biztosít valamilyen közösségépítő programot. Az 
önkormányzat ennek örömmel tesz eleget, mert ki-
emelt célja, hogy helybe hozza a szórakozást a város 
lakosainak. „Figyeljük mindig a trendeket, a toplis-
tákat, ezeket számba véve szerződünk a fellépők-
kel úgy, hogy minden korosztály megtalálja a maga 
rendezvényét a maga zenei stílusával. Olyan hagyo-
mánya van már Dunakeszin a rendezvényeknek, 
hogy sokszor türelmetlen érdeklődés is megelőzi 
ezeket, hogy biztosan megtartjuk-e?”- magyarázta 
a Programiroda vezetője.

Elárulta, idén az egyik ilyen a repülőnap, amit 
júliusban – a tavaly szünet után – újra megren-
dez az Önkormányzat, de előtte, még áprilisban a 
városi születésnap is nagy durranásnak ígérkezik. 
Részleteket egyelőre még nem árult el, de érdemes 
lesz figyelni a tájékoztatókat, a város honlapját és  
Facebook-oldalait, hogy mindenki időben értesül-
jön a programokról. Szeredi Helga

Fotó: filmkovacs.hu

2023 után 2024-ben is sok jó 
programot kínál Dunakeszi
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Kundlya Zsófia és "csapata"

Antológiabemutató Dunakeszin, 
a magyar kultúra napján

Az antológia kiadásá-
nak ötletét a dunakeszi 
Kölcsey Ferenc Városi 

Könyvtár által közel két évtize-
de rendezett Helyi írók, költők 
felolvasóestje adta. Az első vá-
logatás 2023 januárjában, szin-
tén a magyar kultúra napján je-
lent meg Dunán innen… cím-
mel, amely nagyrészt a könyv-
tári rendezvényen fellépő, pró-
za- és versírást művelő szerzők 
írásait tartalmazta. Az idén ja-
nuárban kiadott második kö-
tet újabb szerzők bevonásával 
folytatja a megkezdett hagyo-
mányt.

A 2024-es antológia tema-
tikáját a haza, hit, otthon és 
szülőföld témakörök határoz-
zák meg. A könyvben huszon-
két szerző művei szerepelnek. 
Prózával Bakóczy Sára, Ba-
logh Edit, Lena Belicosa, Be-
rényi László, Hegedűs Katalin, 
Kerekes Dóra, Soltész Gyön-
gyi, Street Gábor Huba, Takács 
Antónia és Valkai Teréz, vers-
sel pedig Csongor Andrea, Fe-
hér Kinga, Fittler Áron Szeccu, 
Fűzi Klement, Ignéczy Gergely, 
Jámbor János, Németh NYIBA 
Sándor, Orczi Bernadett, P. 
Herman Noémi, Szentkirá-

lyi Fittler József, Varjas János 
és Vincze József jelentkezett. A 
borító és az illusztrációk több-
sége ebben a kötetben is Mu-
csi Tina munkája, de a továb-
bi három illusztrátor – Bodács 
Emília, Hajdrik Csenge és Ocs-
kó Zoltánné/Lona – is nagyban 
hozzájárult a könyv művészi ki-
vitelezéséhez. A kötet lektorálá-
sát ezúttal is Lőrincz Róbert, a 
dunakeszi könyvtár igazgató-
ja és Szentkirályi Fittler József 
nyugdíjas pedagógus, költő vé-
gezte.

Ahogyan az első antológia, 
úgy ez a válogatás is a Szülőföld 

Könyvkiadó gondozásában je-
lent meg, amelynek vezetője, 
Farkas Csaba ajánlásában kifej-
tette: „Mai világunkban példa-
értékű az ilyen összefogás: a kö-
zösség, amelynek tagjai külön-
külön dolgoznak ugyan, de ké-
pesek együtt álmodni.” A házi-
gazda VOKE JAMK igazgatója, 
Csoma Attila örömét fejezte ki, 
hogy az elmúlt évhez hasonló-
an, idén is az intézmény adja 
a könyvbemutató helyszínét, 
amelyre a városi könyvtárral 
és a kiadóval együtt minden ér-
deklődőt szeretettel várnak.

B. Szentmártoni 

2024. január 22én 18 órától rendezik meg a VOKE József Attila Művelődési Központban a Dunakeszin élő, a városhoz kötődő 
szerzők SORSSZEMCSÉK című irodalmi antológiájának bemutatóját. Az immár második alkalommal megjelenő válogatást be
mutató rendezvényt a kötet szerkesztője, Béres Magdi szervezi és moderálja.  A programot versmondás és néptánc is színesíti. 

Farkas Pál karmester a Dunakeszi Szimfonikus Zenekarral 
és a négy énekessel ezúttal is elvarázsolták a közönséget

A váci nagy siker után Dunakeszin 
kápráztatja el a közönséget újévi koncertjével 

a Dunakeszi Szimfonikus Zenekar

Az országos hírű Du-
nakeszi Szimfonikus 
Zenekar nagy sike-

rű, dupla telt házas váci újévi 
koncertjén fellépett Baranyai 
Anett, a Magyar Állami Ope-
raház művésze, Simon Boglár-
ka, a Madách Színház művé-
sze, Bot Gábor, a Hevesi Sán-
dor Színház művésze, Jenei 
Gábor, a Madách Színház mű-
vésze.

Vezényelt Farkas Pál kar-
mester, aki január 12-én – la-
punk megjelenésével egy idő-
ben -, péntek este a dunakeszi 
zenerajongókat varázsolja el a 
népszerű zenekar tagjaival és a 
négy művésszel a X. Dunakeszi 
Újévi koncerten a József Attila 
Művelődési Központ színház-
termében. 

„Nagy szeretettel köszöntük meg a Dunakeszi Szimfonikus Zenekarnak a 25. Újévi Koncertet. Farkas Pál karmester 30 éve ve
zeti a zenekart, amely 40 évvel ezelőtt Váci Szimfonikus Zenekarként alakult. A nagy érdeklődésre való tekintettel dupla kon
certet adtak a Madách Imre Művelődési Központ színháztermében” – olvasható a város polgármesterének elismerő szavai a kö
zösségi oldalán.

08.00-18.00

TOROSKÁPOSZTA-
ÉS BÖLLÉRVERSENY

2024. február 17.

Programok:

A helyszínen a rendezvény ideje alatt kóstolójegy váltható.

Egy Dunakeszi Kártyával vagy Dunakeszi Társkártyával 
legfeljebb 3 db kóstolójegy vásárolható.

Kóstolójegy:
1500,- / db

Dunakeszi Kártyával 500,- / db
Dunakeszi Társkártyával 1000,- / db

10.00-16.30  Matricagyujtés
12.00  Kósa Rudolf - Jó ebédhez szól a nóta
13.00  Magyar Rózsa
13.45  Sipos „Jattos”” Tomi ( Mirigy )
14.30  Mentos Laci
15.00  Eredményhirdetés
16.30  3+2 Zenekar élo koncert16.30  3+2 Zenekar élo koncert

Köszönet a diákoknak

A Dunakeszi Programiroda által koordinált szervező és elő-
készítő munkában a diákoktól kezdve, a lelkes pedagógu-
sokon át egészen a nyugdíjas kiránduló klub tagjaig bezá-

rólag nagyon sokan vesznek részt, akik önzetlen segítségéért na-
gyon hálás az önkormányzat.

Sipos Dávid alpolgármester, a Dunakeszi Programiroda vezető-
je tegnap közösségi oldalán köszönte meg annak a több mint 600 
diáknak a segítségét – köztük Kundlya Zsófia lakossági kapcsola-
tokért felelős önkormányzati megbízott által irányított kis közös-
ségnek, akik házról házra járva kézbesítették az önkormányzat ka-
rácsonyi ajándékcsomagját a 65 éven felüli dunakeszi lakosoknak.

Az alpolgármester a köszönet mellett azt is leírta, hogy „a 7300 
címzett 85%-ának sikerült személyesen átadni, a többiek pedig 
hétfőtől a Polgármesteri hivatal Ügyfélszolgálatán tudják átven-
ni a csomagot..

Dunakeszin több mint 7300 időskorú, 65 éven felüli polgár él, 
akiket minden esztendőben a karácsonyi ünnephez közeledve 
finomságokat és az óvodások által készített megkapóan ked
ves hangulatú rajzokat is tartalmazó ajándékcsomaggal lep 
meg a városi önkormányzat.

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati 
iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu
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Nagymaros állomásra bejáró 23 vagonból álló tehervonat 9 tartálykocsija kisiklott, ebből 4 kocsi pedig felborult

Kammerer Zoltán polgármester tárgyalásainak 
eredményeként újra kinyit a felsőgödi posta

Bogányi Gergely Kossuthdíjas zongoraművész és a Pannon Filmharmónikusok közös hangversenye a Zeneakadémián

A születésnapját koncerttel ünneplő Bogányi Gergelynek 
gratulált Rétvári Bence és Dömötör Csaba is

Bogányi Gergely zongorajátékát és az első szimfóniáját vastapssal 
ünnepelte a közönség, soraiban Orbán Viktor miniszterelnökkel

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

Kezdődött a dunai árhullám-
mal, ami magában rejtette egy 
komolyabb védekezés szüksé-
gességét is. Hála Istennek ez el-
maradt! Majd ezután érkezett 
az újabb váratlan meglepetés, a 
vonatbaleset. Lehetett volna na-
gyobb baj? Igen! Borzalmas ka-
tasztrófa is történhetett vol-
na, de szerencsére az is elkerült 
minket. Mindenesetre nyomot 
hagy bennünk hosszú időkre. 
Ugyanakkor nagyon bízom ab-
ban, hogy minden, ami megta-
pasztalható volt az elmúlt he-
tekben, ráébreszti városunk la-
kóit, hogy ne széthúzzunk, ha-
nem összefogva segítve, béké-
ben éljünk egymás mellett, még 
akkor is, ha nem értünk min-
denben egyet. Őszintén gon-
dolom és hiszem, hogy együtt 
minden sikerülhet. 

Nagyon köszönöm minden-
kinek, aki ha csak egy jó szó-
val, vagy imával, de leginkább 
személyesen – tettel – is segített 
másokon Nagymaros érdeké-
ben. Az újév első heteiben fon-
tos feladatom lesz, hogy folytas-
sam a MÁV vezetőivel az egyez-
tetéseket, mert sajnos tudjuk, 
hogy a Szent Mihály hegyi tör-
ténések miatt amúgy is napiren-

den van ezen útszakasz műszaki 
helyzetének átgondolása. A mos-
tani baleset tapasztalata újabb 
téma lesz majd az egyeztetése-
ken. Mindig Nagymaros érdekét 
fogom képviselni, mert jó itt él-
nünk minden feladat és nehéz-
ség ellenére!

Boldog, eredményes Új Eszten-
dőt kívánok Mindannyiunknak 
szeretetben, egészségben és bé-
kességben!” – zárta újévi sorait 
Heinczinger Balázs, Nagymaros 
polgármestere.

***
Mint ismert, 2023. december 

30-án, szombat kora délután egy 
Nagymaros állomásra bejáró 23 
vagonból álló tehervonat 9 tar-
tálykocsija kisiklott, ebből 4 ko-
csi pedig felborult, illetve ke-
resztbe fordult a vágányokon, 
egyes kocsik a tengelyükkel az 
ágyazatba fúródtak.

A kisiklott tisztítatlan tartály-
kocsik bár üresek voltak, de az 
előírásokat betartva a MÁV ve-
gyi elhárító csapata és a Kataszt-
rófavédelem szakemberei meg-
vizsgálták azokat. Szivárgást 
nem észleltek, így nem jelentet-
tek veszélyt a környezetre. En-
nek megállapítását követően már 
aznap délután megkezdődhetett 
a helyszínelés és estétől pedig a 

műszaki mentés egy vasúti óri-
ásdaru segítségével.

A MÁV szakemberei szom-
bat délutántól éjjel-nappal folya-
matosan dolgoztak a kocsik visz-
szaemelésén. Január 1-jére, hétfő 
délutánra mindegyik kocsit sike-
rült beemelni és elszállítani, to-
vábbá a nagymennyiségű lesza-
kadt alkatrészt, tengelyeket, for-
góvázakat is összegyűjtötték, el-
vitték. Ezt követően, hétfő esté-
től az egyik, kevésbé rongálódott 
vágányon elvégezték a szüksé-
ges vágányszabályozást, illetve 
visszaszerelték a felsővezetéket, 
hogy január 2-án, kedden haj-
nalban megindulhasson a vonat-
közlekedés.

A baleset következtében há-
rom vágány esetében jelentősen 
rongálódott a vasúti pálya, pl. sí-
nek, jelzőberendezések, váltók, 
betonaljak sérültek. Az okozott 
károk pontos felmérése és a tel-
jes helyreállítás tervezése, kivite-
lezése csak a kocsik visszaemelé-
se, elszállítása után kezdődhetett 
meg. A pálya teljes helyreállítása 
a jelenlegi becslés alapján két hé-
tig tarthat. 

A balesetben személyi sérülés 
nem történt.

Forrás: MÁV Zrt. 
Kommunikációs 

Igazgatóság  

„Jó hírrel indul az év, amit már többször említet-
tem, végre valóság lett; eldőlt, hogy városunk tu-
lajdonába kerül a felsőgödi posta épülete, így a hi-
vatal hamarosan újra üzemelni fog!” – jelentette be 

közösségi oldalán Kammerer Zoltán, Göd polgár-
mestere.

„Az elmúlt hónapokban rengetegen jelezték ne-
kem, mennyi nehézséget okoz a Felsőgödön élők-
nek a posta és bankautomata hiánya, ezért kiemelt 
feladatnak tartottam, hogy ezt a problémát munka-
társaimmal megoldjuk.

Ahogy már korábban beszámoltam róla, tárgya-
lásokat folytattam Balczó Barnabással, a Magyar 
Posta Zrt. elnök-vezérigazgatójával, akinek segítő 
támogatásával a cég kedvező áron eladja a felsőgödi 
posta épületét Göd Város Önkormányzatának.

Ezzel párhuzamosan postapartneri szerző-
dés megkötése van folyamatban, amelynek ered-
ményeként várhatóan kora tavasszal újranyit a 
felsőgödi posta!

A lakossági igényeknek megfelelően lesz bank-
automata is az épületnél, ezzel kapcsolatban a rész-
letek kidolgozása még folyamatban van, de min-
dent megteszünk azért, hogy a posta újranyitására 
már az is működjön” – ígéri a város polgármestere.

- Zenészcsaládban felnőve, kar-
vezető édesapa, zongoratanár 
édesanya gyermekeként testvé-
reivel elég hamar zenélni kezd-
tek. Egyenes úton vezetett erre 
az élete?

- Igen. Úgy gondolom, hogy 
van egy isteni akarat, egy töké-
letes terv minden ember számá-
ra, ennek felismerése, megélése 
maga a tökéletes boldogság. Az, 
hogy ez esetleg nehéz, tele van 
buktatókkal vagy lehetetlennek 
tűnő feladatokkal, egyáltalán 
nem ellentmondás. Számom-
ra a zenészlét, a szakma, illetve 
ez az életforma valóban egyenes 
út volt, ebből a szempontból sze-
rencsésnek mondhatom magam. 
Érzéket kaptam a jó zene felis-
merésére és tolmácsolására, ez a 
legkisebb koromtól kezdve mint 

valami lelki világítótorony fény-
lett előttem, illetve bennem. In-
nen visszatekintve világos, hogy 
ez elhívás volt. Meghívás egy fel-
adatra, melynek része a zene, a 
jó zene ügye, a magyar kultú-
ra képviselete vagy éppen az új 
hangszer megvalósítása, fejlesz-
tése is. Ám mindenekelőtt a fel-
adat neve: Magyarország. Egy-
részt Magyarország ezeréves 
múltját történelmi távlatból ér-
tékelve, másrészt a saját életemet 
figyelembe véve kell a mostani, 
történelmi helyzetben megérte-
ni, hogy mi is a feladatom.

- A föld vajúdik, és a Kárpát-
medencében szüli meg a jövőt. 
Mi volna az?

A kereszténység melletti kiál-
lás és Magyarország képvisele-
te a világban, illetve a kettő egy-
szerre. Sokáig nem volt ennyi-
re világos vagy inkább tudatos 
mindez számomra. A szemünk 
előtt óriási átalakulás zajlik a vi-
lágban, mondjuk úgy, most vá-

lik el a konkoly a búzától. Olyan 
helyzet, mint most, soha a világ-
történelemben nem volt még. 
Élesen lehet látni, hogy mit kép-
visel az egyik oldal, és mit a má-
sik. Középút lassan nincs. De ez 

jó dolog, mert színt kell vallani” 
– olvasható a mandiner-hu-n kö-
zölt interjúban, melyben többek 
között elhangzik ez a kérdés is.

- A koncertezés mellett több 
mint tíz éve vezeti az egyik Bu-
dapest-közeli zeneiskolát. Mi 
ambicionálta, amikor elvállal-
ta a szobi zeneiskola igazgatói 
székét?

- Egyfelől vissza akartam adni 
valamit a szülőföldemnek; a Du-
nakanyarnál nőttem fel, ma is 
ott lakom. Másrészt foglalkoz-
tat az utánunk következő nem-
zedék sorsa, az, hogy minél több 
fiatal tehetséget nyerjünk meg a 
jó zene ügyének. Örömmel tölt 
el, hogy jók az eredményeink: 
míg máshol csökken, nálunk fo-
lyamatosan nő a létszám, a gye-
rekek és a szülők is szeretnek 
hozzánk járni. A zeneiskola csa-
patjáték, és ebben a felállásban 
a csapatkapitány csapat nélkül 
csupán üres szlogen. Büszkén 
mondhatom, hogy a tantestüle-

tünk a világ bármelyik pontján, 
bármelyik iskolájában megáll-
ná a helyét, mint ahogy ezt több-
ször bizonyították is. Személye-
sen ráadásul nekem van a vilá-
gon a legjobb igazgatóhelyette-
sem és iskolatitkárom. Vagy em-
líthetném a fúvóstanárainkat, a 
cselló-, zongora-, szolfézstaná-
rokat, mindenkit. Szintén pél-
daértékű nálunk az összetartás, 
ami Magyarországon finoman 
szólva sem általános. Erre külö-
nösen érzékeny vagyok, nagyon 
nem bírom, amikor ekézzük a 
másikat, főleg a háta mögött. Ez 
itthon ismert népbetegség, amit 
sikerült ebben a kisebb közös-
ségben elhagynunk. Ha mi meg 
tudtuk valósítani, és folyamato-
san finomítjuk és éljük, miért ne 
sikerülhetne ez nagyobban is? Ez 
lényeges karakterisztikai kérdés, 
amely erősíteni tudná az orszá-
gunk felemelkedését.

A Bogányi Gergellyel készített 
nagyinterjú teljes terjedelmében 
a mandiner.hu-n olvasható.

A Liszt-, Kossuth-, és Prima-
díjas zongoraművész, zeneszer-
ző január 4-én ünnepelte 50. 
születésnapját. E jeles napon a 
Zeneakadémián volt Bogányi 
Gergely első szimfóniájának 
premierje, melyet a Pannon 
Filmharmonikusokkal közö-
sen szólaltattak meg. Vezényelt 
Bogányi Tibor.

A nagy sikerű jubileumi kon-
cert után ezt írta közösségi olda-
lán Bogányi Gergely: „Óriási él-
mény volt közösen ünnepelni ja-
nuár 4-én. Minden családtagom-
nak, barátomnak, ismerősömnek 
és minden kedves résztvevőnek kö-
szönöm szépen a megtisztelő jelen-
létét. Külön köszönöm a Pannon 
Filharmonikusoknak és Bogányi 
Tibornak a brilliáns előadást.”

Fotó: Bogányi Gergely 
Facebook-oldala/

4K Media Studio

Összefogásra kér mindenkit Nagymaros 
polgármestere a települést ért két 

katasztrófahelyzet után

ÚJRA KINYITJÁK A FELSŐGÖDI POSTÁT 
– jelentette be Kammerer Zoltán polgármester

A Mandiner születésnapi interjúja Bogányi Gergellyel 
A feladat neve: Magyarország 
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A művészházaspár Sződligeten új otthonra lelt

Kiss Jenő, Jászai Maridíjas színművész

– A feleségem és én is hegyes-
dombos vidéken születtünk, 
ezért Kecskemét alföldi tájai 
után jó újra hasonló környe-
zetbe érkezni. Nem is beszélve 
a Duna közelségéről. Ha tehet-
jük minden nap   lemegyünk a 
partközelbe, ez így volt az ára-
dás idején is. Szinte félve cso-
dáltuk a folyó hatalmas erejét 
– mondta lapunknak Kiss Jenő, 
akitől azt is megkérdeztük: a 
színház sem fog hiányozni?

– Olyan sokat játszottunk, 
olyan sok szerepbe belebúj-
tunk, hogy azok élményei je-
lenleg is velünk élnek. Ennek 
köszönhetően nincs nagyon 
nagy hiányérzetünk – jelentet-
te ki a művész úr. A régió szín-
pada sem ismeretlen Kiss Je-
nőnek, hiszen 2016-ban a Váci 
Dunakanyar Színházban Pozs-
gai Zsolt darabjában (A király-
találkozó) III. Boleszlót, Szilé-
zia hercegét alakította. Akkor 
még nem gondolta, hogy né-
hány év múlva feleségével pont 
a váci színház közelébe költö-
zik. Holott nem véletlenről van 
szó, miután gyermekük Sződli-
geten él háromgyermekes csa-
ládjával.

– Bár nem érezzük magunkat 
öregnek, de azért vannak erre 
utaló jelek – fogalmazott moso-
lyogva, nem tagadva, hogy biz-
tonságot ad a többiek közelsége. 
Kiss Jenő elárulta azt is, hogy az 
előadás előtti szorongásokat is 
jó elhagyni, noha mégis hiány-
zik.  

– A minap adta le a televízió 
az új Nemzeti Színház 2002-es 
nyitóelőadását, az Ember Tra-
gédiáját. Több szerepet is ját-
szottam benne. Nyilván akkor 
is volt ok az izgalomra, de hála 
Istennek nem ez maradt meg az 
emlékeimben. Inkább az, hogy 
Mádl Ferenc akkori köztársasá-
gi elnök figyelmét is felkeltette 
az alakításom – avatott be sze-
mélyes emlékeibe a művész úr.

Érdeklődve tettük fel Kiss Je-
nőnek azt a kérdést is, hogy mi-
lyen hatással voltak személyi-
ségére a megformált karakte-

rek. Válaszában elárulta, hogy 
bizony vannak olyan szere-
pek, melyeket a színész az elő-
adás után is hordoz magában. 
– Ezzel együtt, ha Bánk bánt 
játsszuk, azért még nem fog-
juk igaziból leszúrni Gertudist 
– mondta nevetve. Hozzátette: 
hat a megformált szerep a sze-
mélyiségünkre, de ettől még 
önmagunk maradunk. – Nyil-
ván szerep és szerep között is 
van különbség, de ha egy ne-
hezebb, összetettebb személyi-
séget kell megjeleníteni a szín-
padon, akkor az nem csak este 
héttől tízig foglalkoztatja az 
embert – magyarázta. Sőt, a kü-
lönböző figurák megformálásá-
nál még az is előfordulhat, hogy 
a közönség a valóságban is azo-

nosítja a színészt a szereppel. 
Példaként a népszerű soroza-
tot, a Szomszédokat említette, 
melyben Bakonyi elvtársat ala-
kította. – Évekkel később egy 
cukrászdában rám nézett az el-
adó a pult mögül és ezt mondta: 
"hogy én magát, hogy utáltam!" 
– emlékezett vissza.

Végezetül kíváncsiak voltunk 
arra is, hogy Kiss Jenő szerint a 
21. század rohanó, zajos világá-
ban mit adhat a biztos kapasz-
kodót kereső nézőnek az igé-
nyes színházi előadás.

– Annyit biztosan, hogy a 
két és fél, három órában, míg 

az előadás tart, segít elfeledtet-
ni a mindennapok küzdelmeit. 
Már az felüdülés, ha az ember 
kicsit megfeledkezhet önmagá-
ról. Nem véletlenül értékesek 
azok a boldog pillanatok, ame-
lyek önfeledtek. Ugyanakkor 
bízom abban, hogy egy szín-
vonalas előadás megmozgatja 
a nézők lelkét és valami pluszt 
is ad a jövőre nézve - hangzott 
kérdésünkre a válasz. 

Szeredi Helga
(Fotó forrása: 

Kecskeméti Katona József 
Nemzeti Színház)

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, hosszú távú 
munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a 
kozuzem@dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi 
vagy vonzáskörzetében levő 

lakhely (Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely

HULLADÉKSZÁLLÍTÓ JÁRMŰ 
RAKODÓT 

Elvárások:
• fizikai állóképesség

• terhelhetőség
• egészségügyi alkalmasság

• megbízhatóság
• minimum 8. általános iskolai 

végzettség
Amit kínálunk:

• Hosszú távú munkalehetőség, 
stabil háttér

• Hétköznapi 8 órás 
munkavégzés 

06:30-tól - 15:00-ig
• Szabad hétvége

• Munkaruházat biztosítása
• Bejelentett munkaviszony
• Munkába járás támogatása
• Egyéb juttatások: cafeteria

Előnyt jelent:
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 
(Fót, Göd)

 Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 

(mobil: 30 628 3206)  
vagy e-mailben:  

kozuzem@dkkozuzemi.hu
 

MUNKAERŐ FELVÉTEL

KÖZÉLETI ÚJSÁG
Kiadja:  

Keszi-Press Kft.

Kiadó-főszerkesztő: 
Vetési Imre

Szerkesztőség: 
2133 Sződliget, Pf. 5. 

Mobil: +36-30/342-8032 
www.dunakanyarregio.hu 

E-mail: 
vetesi.imre@gmail.com 
keszipress@gmail.com

Tördelés:

Tamás László 
tordeles.dunakanyar@gmail.com

Nyomda:  
Délkelet-Press Kft. 

5600 Békéscsaba, 

Kétegyházi út 18.

HIRDETÉSFELVÉTEL:
a Szerkesztőségben: 
a +36-30/342-8032-es 

telefonszámon. 

E-mail: 
vetesi.imre@gmail.com 
keszipress@gmail.com

A szerkesztőség fenntartja a jogot, hogy  
a be kül dött írásokat – a tartalom lényegi megvál-
toztatása nélkül – szerkesztett formában közölje. 

Kéziratot nem őrzünk meg, és nem küldünk 
vissza. Minden névvel aláírt írásért a szerző 
felel.  A hirdetések valódiságát a kiadó nem 

vizsgálja, tartalmáért  
felelősséget nem vállal!

     

Igazából nem szúrjuk le Gertrudist
Negyvenhárom év után hagyja maga mögött Kiss Jenő és Réti Erika színészházaspár Kecskemétet. Szinte megszámlálhatatlan 
darabban örvendeztették meg az elmúlt több mint négy évtized alatt a hírös város közönségét. Mindketten a Kecskeméti Katona 
József Nemzeti Színház örökös tagjai. Új otthonuk Sződligeten lesz. Kiss Jenővel beszélgettünk.

Kiss Jenő a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház örökös 
tagja. 1944. június 7-én született Görcsönyben. Felesége Réti 
Erika színésznő. Számos színházi darabban, televíziós filmben 
és mozifilmben láthattuk. 1963–1964-ben a veszprémi Petőfi 
Színház, 1964–1969 között a miskolci Nemzeti Színház, 1969–
1979 között a kaposvári Csiky Gergely Színház, 1979-től 1988-
ig a Kecskeméti Katona József Színház, 1988-tól 1993-ig a Rad-
nóti Miklós Színház, 1993-tól 1995-ig a József Attila Színház 
tagja volt. 1995-től ismét a Kecskeméti Katona József Nemze-
ti Színháznak a színésze. Díjai: Megyei Prima-díj 2013, Gyu-
la város díja 1998, Katona József-díj 1998, Jászai Mari-díj 1985.
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Az Év edzője elismerést Lindner Ádám, a Városi Sportegyesület Dunakeszi asztalitenisz edzője vehette át

A speciális sportágak kategóriában Pest vármegye 
legeredményesebb sportszervezete a Váci reménység Sportegyesület. 

A díjat Fábián Fédra vette át.

Az Év legjobb Pest vármegyei csapat elismerést a Vágta Multisport Culb duatlon mix váltója nyerte el

Pest vármegye legjobb sportolóit díjazták a Sportkarácsonyon

Ezúttal is taroltak a dunakeszi 
és a váci sportemberek

Úgy fogalmazott, hogy 
„a Sportkarácsony arra 
emlékeztet bennünket, 

hogy minden sikernek és ered-
ménynek az alapja a kitartás, a 
folyamatos tanulás, az állandó 
küzdés. Minden történelmi hő-
sünk sikere mögött ott van fia-
tal évek kalandvágyó bátorsága, 
ami elindított egy úton még ak-
kor is, ha a jövő, a cél nem volt 
kézzelfogható.” Beszédét azzal 
zárta, hogy, „… a sport nem csak 
arra tanít meg, hogy bárkiből le-
het bajnok, hanem arra is, hogy 
mindenki, aki elég bátor ahhoz, 
hogy megbízzon a jövőben, az 
számíthat arra, hogy megfogják 
a kezét. Ez az, ami igazán nemes, 
tiszta és emberi. Ez az, ami iga-
zán a sport értéke és az Önök si-
kere.”

Pest Vármegye Közgyűlése a 
speciális sportágak kategóriában 
AZ ÉV LEGEREDMÉNYESEBB 
PEST VÁRMEGYEI SPORT-
SZERVEZETE elismerésben ré-
szesítette a Váci Reménység 
Egyesületet.

Az egyesület atlétika, asztali-
tenisz és vívás szakosztályában 
az ép- és parasportolók együtt 
végzik edzéseiket, példamutató-
an segítik egymást. Több éve in-
tegrált versenyeket is rendeznek. 
2023-ban paraatlétái értek el ki-
váló eredményeket a hazai és 
nemzetközi versenyeken.

A díjat átvette: Fábián Fédra 
az egyesület képviselője.

Pest Vármegye Közgyűlése 
speciális sportágak kategóriában 
AZ ÉV LEGJOBB PEST VÁR-
MEGYEI SPORTOLÓJA III. DÍJ 
elismerésben részesítette Szőllő-
si István paraatlétát, a Váci Re-
ménység Sportegyesület ver-
senyzőjét.

Szőllősi István súlylö-
kő paralimpikon. Az idei 
paraatlétika világbajnokságon a 
kilencedik helyet érte el. A Cseh 
OPEN világkupán a második lett, 
a felnőtt magyar bajnokságon a 
dobogó legfelső fokára állt fel.

Edzője: Magyari Zoltán
A díjat átvette: Fábián Fédra 

az egyesület képviselője.

Pest Vármegye Közgyűlé-
se speciális sportágak kategó-

riában AZ ÉV LEGJOBB PEST 
VÁRMEGYEI SPORTOLÓJA II. 
DÍJ elismerésben részesítette Pá-
los Péter para asztaliteniszezőt a 
Városi Sportegyesület Dunake-
szi versenyzőjét.

Pálos Péter kétszeres 
Paralimpiai bajnok, egyszeres 
bronzérmes. A 2023-as angliai 
Európa-bajnokságon második 
helyezést ért el, valamint több 
nemzetközi versenyen vett részt. 
Thaiföldről arany, Lengyelor-
szágból ezüst és Olaszország-
ból bronzéremmel tért haza. Pé-
ter jelenleg a negyedik olimpiá-
jára készül.

Edzője: Lindner Ádám
Díját az edzője, Lindner Ádám 

vette át.

Pest Vármegye Közgyűlé-
se és a PEST MEGYEI DIÁK-
SPORT SZÖVETSÉG általános 
iskolás korosztályban AZ ÉV 
LEGEREDMÉNYESEBB PEST 
VÁRMEGYEI iskolája I. DÍJ el-
ismerésben részesítette a Du-
nakeszi Fazekas Mihály Német 
Nyelvoktató Nemzetiségi Álta-
lános Iskolát.

Az iskola többek között indult 
az atlétika, úszás, futsal, labda-
rúgás, torna Diákolimpia alap-
szintű és vármegyei versenyein. 
Az elmúlt tanévben az iskola ta-
nulói országos diákolimpiákon 
dobogósok lettek mezei futás-
ban, fiú és lány labdarúgásban. 
Az országos pontversenyben 
1027 pontot gyűjtöttek.

Az iskola igazgatója: Papné 
Szalai Csilla

Az iskola testnevelői: Baj-
kán Katalin, Bársony Anita, 
Karlbauer Bálint, Kovál László, 
Lőrincz László.

A díjat átvette: Bársony Anita 
igazgatóhelyettes és Bajkán Ka-
talin testnevelő.

Pest Vármegye Közgyűlése és 
a PEST MEGYEI DIÁKSPORT 
SZÖVETSÉG középiskolás kor-
osztályban AZ ÉV LEGERED-
MÉNYESEBB PEST VÁRME-
GYEI iskolája II. DÍJ elisme-
résben részesítette a Dunakeszi 
Radnóti Miklós Gimnáziumot.

Az iskola szinte minden sport-
ágban indul a Diákolimpián.

Az elmúlt tanévben az or-
szágos bajnokságokon atlétika, 
futsal és kosárlabda sportágban 
érték el sikereiket. Legeredmé-
nyesebben a fiú futsal és a lány 
kosárlabda csapatai szerepeltek, 
akik ezüstérmet nyertek az or-
szágos döntőn.

Az országos pontversenyben 
903 pontot gyűjtöttek, s ezzel 
Pest vármegyében második he-
lyezést értek el.

Az iskola igazgatója: Nyíri Ist-
ván

Testnevelői: Horváth Balázs, 
Koren Natasa, Krix Antalné, Pé-
czeli Ádám, Povázsay György

A díjat átvette: Povázsay 
György munkaközösség-vezető.

Pest Vármegye Közgyűlése és 
a PEST MEGYEI DIÁKSPORT 
SZÖVETSÉG középiskolás kor-
osztályban AZ ÉV LEGERED-
MÉNYESEBB PEST VÁRME-
GYEI iskolája I. DÍJ elismerés-
ben részesítette a Váci Szakkép-
zési Centrum Boronkay György 
Műszaki Technikum és Gimná-
ziumát.

Évek óta a váci iskola a várme-
gye legeredményesebb középis-
kolája, akik nemcsak a sportban, 
hanem a tanulásban is élen jár-
nak. Ezt bizonyítja, hogy a nem-
rég kihirdetett országos ered-
ményességi listán a techniku-
mok között az első helyet szerez-
ték meg.

Az elmúlt tanévben is szin-
te minden sportágban indultak, 
amit a Magyar Diáksport Szö-
vetség meghirdetett. Az orszá-
gos diákolimpián tizenegy ér-
met nyertek, legeredményeseb-
ben atlétika és strandkézilabda 
sportágban szerepeltek.

Az országos pontversenyben 
1900 pontot gyűjtöttek és ezzel 
Pest vármegye legeredménye-
sebb középiskolája lettek.

Az iskola igazgatója: Fábián 
Gábor

Testnevelői: Hászné Szabó 
Anita, Hevér János, Holman 
Nóra, Niedermüllerné Karcag 
Ildikó, Nemes Tibor, Nagy Eni-
kő és Nagy Péter.

A díjat átvette: Hevér János és 
Nemes Tibor testnevelők.

Pest Vármegye Közgyűlése és 
a PEST MEGYEI DIÁKSPORT 
SZÖVETSÉG általános iskolás 
kategóriában AZ ÉV TESTNE-
VELŐJE elismerésben részesíti 
Karlbauer Bálintot, a Dunakeszi 
Fazekas Mihály Német Nyelvok-
tató Nemzetiségi Általános Isko-
la testnevelőjét.

Karlbauer Bálint 2017 óta se-
gíti az intézmény munkáját. 
Empatikus, türelmes, segítő-
kész, szakmailag biztos tudás-
sal rendelkező kolléga. Tanítói 
és labdarúgóedzői végzettségét 
és tapasztalatait kezdettől fog-
va kamatoztatja a Bozsik-prog-
ramokon, a diákolimpiai ren-
dezvényeken és egyéb városi és 
vármegyei eseményeken.

Felkészítőként folyamatosan 
részt vesz csapataival a versenye-
ken és 2023-ban a III. Korcso-
portos fiú labdarúgó csapata az 
országos diákolimpián a harma-
dik helyen végzett.

Pest Vármegye Közgyűlése és 
a PEST MEGYEI DIÁKSPORT 
SZÖVETSÉG PEST VÁRME-
GYE DIÁKSPORTJÁÉRT elis-
merésben részesítette Jancsikné 
Struve Katalint, a Pest Megyei 
Diáksport Szövetség dunakeszi 
körzet vezetőjét.

Katalin a Pest Megyei Diák-
sport Szövetség elnökségi tag-
ja, lassan 10 éve szervezi, ren-
dezi a Dunakeszi körzet diák 
versenyeit. Lelkiismeretessége, 
precízítása nagyban hozzájárul 
a dunakeszi körzet és a Pest vár-
megyei versenyek sikeréhez.

Pest Vármegye Közgyűlése ál-
talános iskolás korosztályban 
AZ ÉV LEGJOBB PEST VÁR-
MEGYEI DIÁKSPORTOLÓ-
JA III. DÍJ elismerésben részesíti 
Suijker Rachel úszót, a Váci Víz-
mű SE versenyzőjét, a váci Ju-
hász Gyula Általános Iskola ta-
nulóját.

Rachel a 2022/2023. tanév-
ben a Pest vármegyei úszás di-
ákolimpián első helyezést ért el 

50 méteres mellúszásban, ezzel 
továbbjutott a Budapesten meg-
rendezésre kerülő országos dön-
tőbe, ahol szintén a dobogó leg-
felső fokára állt. Az egyesüle-
ti országos bajnokságon több 
versenyszámban eredményesen 
szerepelt.

Edzője: Tószegi Márton
Testnevelője: Winternitz Ar-

nold
A díját Horváth László, a Vág-

ta Multisport Club edzője vet-
te át.

Pest Vármegye Közgyűlése ál-
talános iskolás korosztályban 
AZ ÉV LEGJOBB PEST VÁR-
MEGYEI DIÁKSPORTOLÓJA 
II. DÍJ elismerésben részesítette 
Paul Jaylon Michael triatlonistát, 
a Váci Vízmű SE versenyzőjét, a 
váci Petőfi Sándor Általános Is-
kola tanulóját.

2023-ban Michael három ro-
kon sportágban is eredménye-

sen szerepelt az országos dön-
tőkön. Korosztályában aranyér-
met nyert aquatlon, duatlon és 
triatlon sportágban is.

Edzője: Debre Norbert és dr. 
Kocsis Tamás

Testnevelője: Mata Katalin 
Hajnalka

Pest Vármegye Közgyűlé-
se utánpótlás korosztályban AZ 
ÉV LEGJOBB PEST VÁRME-
GYEI CSAPATA elismerésben 
részesítette a Balogh Antónia, 
Verebélyi Kincső, Hertel Máté, 
Horváth Ádám összetételű Vág-
ta Multisport Club duatlon mix 
váltóját.

A Magyar Triatlon Szövetség 
versenyeinek aktív és eredmé-
nyes résztvevői. A 2023. évben 
a serdülő duatlon országos baj-
nokságán a mix váltóban első 
helyezést értek el. A váltó tag-
jai a diákolimpiákon különbö-
ző sportágakban is eredménye-
sen szerepeltek.

A csapat edzője: Horváth 
László

Pest Vármegye Közgyűlése 
női felnőtt korosztályban AZ ÉV 
LEGJOBB PEST VÁRMEGYEI 
SPORTOLÓJA elismerésben ré-
szesítette Sándorházi Vivien tol-
laslabdázót, a Városi Sportegye-
sület Dunakeszi sportolóját.

Sándorházi Vivien junior Eu-
rópa-bajnoki bronzérmes tollas-
labdázó. A tavalyi hullámvölgyet 
követően a 2023-as év nagyon jól 
sikerült számára. Kijutott a kop-
penhágai Felnőtt Tollaslabda Vi-
lágbajnokságra, a krakkói Euró-
pa játékokon a 16 között búcsú-
zott. A pécsi felnőtt magyar baj-
nokságon egyéniben első, páros-
ban a második helyen végzett. 
Vivien jelenleg a világranglista 
76. helyén áll és a jövő évi párizsi 
olimpiára szeretne kijutni.

Edzője: Tóth Erik
A díját Gónusz Gabriella vet-

te át.
Pest Vármegye Közgyűlése 

AZ ÉV EDZŐJE elismerésben 

részesítette Lindner Ádámot, a 
Városi Sportegyesület Dunake-
szi asztalitenisz edzőjét.

Lindner Ádám 1982-ben a 
BVSC-ben kezdett asztaliteni-
szezni. Utánpótlás-válogatott-
ként párosban serdülő EB ezüst-
érmes és az ifi csapat tagjaként 
EB bronzérmes volt. Felnőtt vá-
logatottként, harmincnégyszer 
ölthette magára a nemzeti vá-
logatott címeres mezét. Tizen-
kilencszeres magyar bajnok, a 
Városi Sportegyesület Dunake-
szi asztalitenisz szakosztályának 
vezetője.

Ádámot ősszel szövetségi ka-
pitánynak nevezték ki és olim-
piai ciklus végéig ő irányítja a 
férfi nemzeti csapatot. Az idei 
évben tanítványaival számos 
magyar bajnoki dobogós he-
lyezést értek el, míg Pálos Péter 
para asztalitenisz versenyzőjé-
vel Európa-bajnoki ezüstérmet 
szereztek.

Fotó: Fényes Gábor
Forrás: pestmegye.hu

A Sportkarácsony Pest vármegye amatőr és professzionális sportolóinak találkozója. Különleges alkalom, amikor Pest Várme
gye Közgyűlése köszönetet mond mindazoknak, akik kimagasló, példamutató teljesítményre voltak képesek. A 2023. decem
ber 15én rendezett  ünnepségen Szabó László, a Magyar Paralimpiai Bizottság elnöke köszöntötte a sportolókat, majd Sza
bó István, a közgyűlés elnöke mondott beszédet.


